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نگاه

جایگاه دبیرکلی زیر سوال رفت

کاظم اولیایی
کارشناس مدیریت 
ورزش

سیســتم، برنامه ریزی و هدف گذاری می کند و 
افراد زیردستی در حوزه های مختلف این برنامه ها را 
اجرا می کنند. این سیستم است که باید برای افراد 
زیردست خود برنامه و کار تعیین کند. فدراسیون 
فوتبال هم نباید از این قاعده مستثنی باشد اما انگار 
این استثنا در این فدراســیون وجود دارد!  چون ما 
دیدیم که با فشار کی روش رئیس فدراسیون تصمیم 
گرفت علیرضا اســدی را از سمت دبیرکلی برکنار 
کند. دبیرکل بعد از رئیس بالاترین و مهم ترین پست 
اجرایی فوتبال کشور را برعهده دارد، اما ما می بینیم 
که مدت ها به خاطر مخالفت سرمربی تیم ملی اجازه 
دخالت در امور تیم ملــی را به دبیرکل نمی دهند و 
سپس او را از کار برکنار می کنند. در این میان بنده 
معتقدم آقای اسدی از مدیران کاربلد و دانشگاهی 
ورزش ما بود. منتهی اصلا کاری به اســم ها ندارم. 
به جایگاه دبیرکلی باید بپردازیم که به این شــکل 
زیر ســوال رفت! با این روند من آینده خوبی برای 
فوتبال ایران متصور نیستم و تغییرات به این شیوه 
آخر و عاقبــت خوبی نخواهد داشــت! مهدی تاج 
باید ســاختاری منظم و بهتر براساس قوانین برای 
تصمیم  گیری در فدراســیون فوتبال طراحی کند 
که شاهد این مسائل ناراحت کننده نباشیم! انتخاب 
ساکت به عنوان سرپرست دبیرکلی هم به نظر من 
قابل تأمل اســت. ساکت ســوابق مدیریتی خوبی 
دارد اما قرار نیست بتواند دبیرکل خوبی هم باشد. 
هر پستی در فدراسیون درست می شود، به ساکت 
سپرده می شود و ایشــان دو شغله که نه بلکه چند 
پسته هستند. فدراسیون فوتبال برای موفقیت بیشتر 
نیاز جدی به تغییر رویکرد دارد و باید جلوی تعیین 
تکلیف افراد سطحی برای سیســتم گرفته شود. 
کی روش هم مربی بزرگی است که برای فوتبال ملی 
ایران مفید بوده،  اما به توهین های آشکاری که این 
مربی به افراد مختلف می کند، هم باید رسیدگی شود 
و این طور نباشد که چون تیم ملی ما نتایج درخشانی 
می گیرد،  هیچ برخــوردی با کــی روش به خاطر 
تو هین هایی که می کند، نداشته باشند. مباحث فنی 
و اخلاقی دو مبحث جداگانه هســتند و همان طور 
که کی روش به خاطر برنده شــدن تیم ملی پاداش 
می گیرد،  به خاطر توهین هایش باید جریمه شود! 
وگرنه باز هم در آینده ما شــاهد تکرار حوادث تلخ 
این چنینی خواهیم بود. من این پتانسیل را می بینم 
که کی روش برای دیگر پســت های فدراسیون هم 
تصمیم گیری کند. مدیران هم نشان داده  اند همه 
چیز در این مجموعه برعکس شده و به جای این که 
آنها دســتور بدهند،  از افراد زیردستی دستور هم 
می گیرند چیزی که در هیچ کجای دنیا ما شاهد آن 

نیستیم!

ورزش جهان

همدردی با بازیکن ســرطانی| تمام بازیکنان 
تیم فوتبال اتلتیک بیلبائو برای ابراز همدردی با یرای 
آلوارس، مدافع میانی این تیم که به بیماری سرطان 
مبتلاست، موهای ســر خود را تراشــیدند. آلوارس 
22ساله ماه گذشته فهمید که با وجود عمل جراحی 
که ماه دسامبر  سال گذشــته روی او صورت گرفت، 
بیماری اش به طور کامل برطرف نشده است و پروسه 
شــیمی درمانی را برای درمان خود آغاز کرد. او که ماه 
فوریه به شــیوه ای معجزه آسا به میادین برگشت، ماه 
گذشــته بعد از انجام یک سری آزمایش ها فهمید که 
بیماری اش دوباره عود کرده اســت و به همین دلیل 
مجبور به ترک اردوی تیم زیر 21 سال اسپانیا شد و حالا 
گفته می شود که حداقل تا سه ماه دیگر هم خانه نشین 

خواهد بود، چون باید شیمی درمانی اش را کامل کند.
مهاجم برزیلی الغرافه کشــته شد| باشگاه 
الغرافه قطر اعلام کرد، جانســون کندریک مهاجم 
برزیلی این تیم بر اثر تیراندازی در کشــور خودش 
کشته شده است. این بازیکن 24ساله در خیابان با 
موتورسواری که قصد سرقت گردنبند وی را داشت، 
درگیر می شود و به نوعی سعی در مقاومت داشته که 
سارق با اسلحه ای که در اختیار داشته، به صورت وی 
شلیک می کند. پلیس گفته است، هنور سرنخی در 
مورد فردی که این بازیکن برزیلی را به قتل رسانده، 

پیدا نکرده است.
ســانحه هوایی به خاطر یک کبوتر| سایت 
رسمی باشگاه آرسنال روسیه در خبری اعلام کرد 
که هواپیمای حامل کاروان تیم فوتبال این باشگاه 
مجبور به فرود اضطراری در فرودگاه بین المللی وین، 
پایتخت اتریش شد اما به هیچ کدام از آنها صدمه ای 
وارد نشد و در سلامتی کامل به سر می برند. پس از 
بررســی های انجام شده مشخص شــد یک کبوتر 
هنگام پرواز به داخل موتور هواپیما وارد و ســبب 
اختلال در سیستم هواپیما و فرود اضطراری آن شد.

400 یورو برای هر روز زندان لیونل مسی| 
سال گذشته لیونل مسی به جرم 4.1 میلیون یورو 
فرار مالیاتی به 21ماه زندان محکوم شــد. او به این 
حکم اعتــراض کرد و دیروز دادگاه عالی بارســلونا 
اعلام کرد سه تخلف مســی که برای او 7ماه زندان 
را به دنبال داشت، با جریمه نقدی 252 هزار یورویی 
جایگزین شده است. به عبارتی 400 یورو به ازای هر 

روز زندان مسی در نظر گرفته شده است.

شــهروند| وقتی مرد پرتغالــی فوتبــال ایران 
بیانیه آتشــینی را چند روز قبل علیــه دبیرکل وقت 
فدراسیون منتشر کرد، این فرضیه مطرح شد که او از 
برکناری قریب الوقوع اســدی خبردار شده و با این کار 
خواســته ماجرا را به نام خودش تمــام کند. این اتفاق 
در نخستین ســاعات اولین روز کاری هفته رخ داد تا 
فرضیه مطرح شده به وقوع بپیوندد و بزرگترین مخالف 
کی روش در فدراسیون فوتبال هم از سمتش کنار برود؛ 
البته این تصمیم بدون  شک تبعات فراوانی برای رئیس 

فدراسیون فوتبال در پی خواهد داشت. 
پایان 30 ماه دبیرکلی

بهمن  ماه  سال 1393 بود که بعد از فشارهایی به علی 
کفاشیان، رئیس وقت فدراسیون فوتبال، او مجبور شد 
تصمیم وزارت ورزش مبنی بر حضور علیرضا اسدی را 
در سمت دبیرکلی بپذیرد. مهدی محمدنبی که سال ها 
در سمت دبیرکل حضور داشت، کنار رفت و اسدی که 
مورد حمایت وزارت ورزش بود، با شعار پاکسازی فوتبال 
در فدراسیون مستقر شد. علیرضا اسدی که در آن دوره 
سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشــی بود، برخلاف 
پیش بینی ها برای ریاست فدراسیون بعد از کفاشیان 
اقدام نکرد و در حالی که پیش بینی می شد بعد از روی 
کارآمدن مهدی تاج از سمتش کنار برود، بیش از یک  
سال توانست دبیرکلی فدراسیون در دوره جدید را هم 
تجربه کند. با این حال روز گذشته فدراسیون فوتبال در 
خبری از استعفای اسدی و قبول این استعفا از سوی تاج 
خبر داد تا دوران دبیرکلی او بعد از 30 ماه به پایان برسد. 

ساکت، همه کاره فدراسیون
جدا از عجیب بودن شــکل برکناری علیرضا اسدی 
از دبیرکلی فدراســیون، انتخاب جانشین او نیز همه را 
متعجب کرد. محمدرضا ســاکت که ریاست سازمان 
تیم های ملی را برعهده دارد و به عنوان مشاور عالی تاج 
در فدراسیون هم فعالیت می کند، سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال شــد. البته مرد مورد اعتماد رئیس 
فدراسیون عضو هیأت رئیسه سازمان لیگ هم هست 
تا چندمین پست همزمان خود را قبول کند و به نوعی 
همه کاره فدراسیون شود. البته به نظر می رسد حضور 
ساکت در این سمت موقت باشد اما نکته اینجاست که 

تاج فعلا نخواسته به گزینه دیگری اعتماد کند.
کی روش به هدفش رسید

کناررفتن دبیرکل فدراسیون 2 روز بعد از بیانیه تند 

کی روش این شائبه را به وجود آورد که این رفت و آمد به 
خواسته سرمربی تیم ملی صورت گرفته است. ماجرای 
اختلاف اســدی و کی روش از همان جلسه اول این 2 
نفر بعد از روی کار آمدن اسدی شروع شد و تا روز آخر 
حضور اسدی در فدراسیون هم ادامه داشت. فدراسیون 
بلافاصله بعد از خبر کنار رفتن اســدی در اطلاعیه ای 
اعلام کرد انتصاب دبیرکل جدید هیچ ارتباطی به بیانیه 
اخیر کی روش ندارد و اسدی خودش استعفا کرده است. 
با این حال برخی  اهالی فوتبال این اتفاق را کار کی روش 
دانسته و مصاحبه های تندی علیه سرمربی تیم ملی و 
رئیس فدراســیون فوتبال انجام دادنــد. جالب این که 
سرمربی پرتغالی روز گذشته بعد از کناررفتن اسدی با 
انتشار تصویری از مهدی محمدنبی در کنار خودش از 

بازگشت دبیرکل سابق به فدراسیون حمایت کرد. 
دفاعیه تاج

همه ماجرا آنچه در بالا عنوان شــد، نیســت. امیر 
عابدینــی از کمیته 3 نفره ای صحبت کــرده که تمام 
تصمیمات در فدراســیون با نظر آنها صورت می گیرد؛ 
تاج، ساکت و اسلامیان که از قدیم الایام رابطه نزدیکی 
با هم داشــتند. این موضوع چندی قبل با انتقاد برخی 
پیشکسوتان همراه بوده است و حالا برکناری علیرضا 
اســدی بعد از درگیری لفظی شدید با کی روش، حتی 
برخی موافقان ســرمربی پرتغالی تیم ملی را هم علیه 
او و فدراســیون کرد؛ تا جایی کــه عابدینی از حامیان 
تاج در انتخابات ریاســت فدراسیون هم علیه او جبهه 
گرفته است. با این حال مهدی تاج از تصمیم خود دفاع 
می کند: »اگر تغییر دادیم یک هدف داریم. با سرمربی 
تیم ملی یک آینده ای را برای تیم ملی تعیین کردیم. 
این تصمیمات حتما مناســب و به نفع فوتبال است. 
اگر می خواستیم به همه نظرات احترام بگذاریم، الان 
کی روش نبود و درباره ایــن صحبت می کردیم چرا به 
جام جهانی نرفتیم.« با وجود دفاعیه تاج روز گذشته از 
گوشه و کنار اخباری مبنی بر مخالفت برخی اعضای 
مجمع فدراســیون با تصمیمات اخیر به گوش رسید 
که درصدد برگــزاری مجمع فوق العاده و خواســتن 
توضیحات از رئیس فدراسیون هستند. هرچند که هیچ 
منبع رسمی این خبر را تایید نکرد. چیزی که مشخص 
است، فدراسیون فوتبال اسیر یک بحران شده که باید 
دید رئیس فدراسیون چه تدبیری برای خروج از آن به 

کار می گیرد.

شهروند|  ساخت ورزشگاه اختصاصی برای بانوان 
نشان می دهد که قرار اســت بعد از سال ها وعده هایی 
که همیشه فقط در حد وعده باقی می ماندند، به واقعیت 
تبدیل شوند. ساخت ورزشگاه اختصاصی برای بانوان اگر 
این بار هم در مراحل اولیه متوقف نشود می تواند گامی 
بلند برای ورزش بانوان ایران باشد. اقدامی که قرار است 
در  ســال 96 اعتبارات لازم برای اســتارت ساخت آن 

تأمین شود.
سرنوشت نامعلوم پروژه های ورزشی

در سال های گذشته کم نبودند پروژه هایی که فقط 
استارت ساخت آنها زده شــد و بعد از گذشت یکی دو 
ماه هیچ خبری درباره پیشــرفت ایــن پروژه ها نبود. 
در ســال هایی که محمد علی آبادی، رئیس ســازمان 
تربیت بدنی بود، وعده ساختن اماکن ورزشی زیادی در 
شهرهای مختلف ایران را داد. او تقریبا هر ماه به یکی از 
نقاط ایران ســر می زد و در مقابل لنز عکاس ها ساخت 
اماکن ورزشی را استارت می زد و برای آنها ردیف بودجه 
اعلام می کــرد اما هیچ کدام از ایــن پروژه ها به مرحله 
افتتاح نرسیدند. ساخت ورزشگاه اختصاصی زنان هم 

چنین سرنوشتی پیدا کرد.
رکود 11ساله

در  سال 85 با اصرار رئیس وقت سازمان تربیت بدنی و 
سازمان توسعه و تجهیز اماکن ورزشی ساخت ورزشگاه 
40 هزار نفری آزادی که قرار بود به صورت اختصاصی در 
اختیار زنان ورزشکار قرار بگیرد، کلید خورد. مسئولان 
وقت سازمان تربیت بدنی خبر ساخت این ورزشگاه را در 
بوق و کرنا کردند و از رسانه ها خواستند تبلیغات مثبتی 
درباره ساخت نخستین ورزشگاه اختصاصی برای بانوان 
داشته باشند. با وجود این و به رغم تمام تبلیغات ساخت 
این ورزشگاه هم ناتمام ماند و سرنوشت آن مثل همه 
پروژه هایی پیش رفت که فقط کلنگ آنها به زمین زده 
شــد و هرگز به افتتاح و بهره برداری نرسید. حالا بعد از 
11 سال سازمان توسعه و تجهیز اماکن ورزشی به فکر 
تمام کردن این پــروژه با ارزش افتاده اســت. قابل باور 
نیست اما از  ســال 85 تاکنون ساخت ورزشگاه حدود 
18 درصد پیشروی داشــته و اقدام جدیدی در این باره 
صورت نگرفته اســت. این در حالی اســت که قرار بود 
 سال گذشته دولت بودجه ای را برای تکمیل این پروژه 
اختصاص دهد و تا پایان  سال 97 ورزشگاه ساخته شده 
و در اختیار زنان قرار بگیرد؛ اما درنهایت کسری بودجه 

برای تکمیل پروژه نیمه کاره مانع از این شد که ورزشگاه 
شــماره دو آزادی مورد بهره برداری قرار بگیرد. حالا اما 
مسئولان سازمان توسعه و نگهداری اماکن ورزشی قصد 

استارت مجدد ساخت این ورزشگاه را دارند.
نیاز به بودجه 200 میلیاردی

شاید اگر در ســال های گذشــته بودجه لازم برای 
تکمیل این ورزشگاه در اختیار سازمان توسعه و تجهیز 
قرار می گرفت تا  سال آینده ســاخت آن تمام می شد؛ 
اما اختصاص ندادن بودجــه در دولت های نهم و دهم 
برای تکمیل این ورزشگاه باعث شد اتمام آن نزدیک به 
11 سال به طول بینجامد. به گفته معاون سازمان توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی، در حال حاضر برای تکمیل 
این ورزشگاه 40 هزار نفری بیشتر از 200 میلیارد تومان 
بودجه نیاز اســت که طبق توافقات سازمان توسعه و 
تجهیز با وزارت ورزش و جوانان قرار است بودجه لازم به 
این پروژه اختصاص پیدا کند. البته پیش از این قرار بود 
ورزشگاه آزادی بانوان در  سال 97 به بهره برداری برسد 
که بعید است با توجه به نیمه کاره بودن آن چنین اتفاقی 
رخ دهد. با وجود این قرار اســت از  سال جاری با تأمین 

اعتبارات ساخت ورزشگاه دوباره کلید بخورد.
احتمال استفاده مردها

یکی از پرســش های مهمی که درباره این ورزشگاه 
وجود دارد مسأله استفاده خصوصی بانوان است. بعید 
است که این ورزشگاه فقط در اختیار زنان قرار بگیرد؛ 
ممکن است مسئولان سازمان توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی برای کسب درآمد آن را به مردان بدهند. البته 
امکانات عمده این ورزشگاه در اختیار بانوان خواهد بود 
و آنها در استفاده از استادیوم اختصاصی شان در اولویت 
قرار دارند اما در مواقع تعطیلی مسابقات بانوان آقایان هم 
می توانند از این ورزشــگاه بهره ببرند تا به صورت چند 

منظوره بتوان از آن بهره برداری کرد.
نیاز تهران به ورزشگاه اختصاصی بانوان

عباسی، معاون ســازمان توسعه و تجهیز با حمایت 
از ســاخت این پروژه می گوید: »زیرساخت های شهر 
تهران به چنین فضایی نیاز دارد. سعی داریم منابع لازم 
را تأمین کنیم و برای ساخت ورزشگاه استارت مجدد 
بزنیم تا کاری بزرگ برای ورزش بانوان انجام داده باشیم. 
این ورزشگاه باید زودتر از اینها به مراحل پایانی ساخت 
نزدیک می شد و ما در تلاش هستیم در صورت امکان تا  

سال آینده آن را بهره برداری کنیم.«

شهروند| حسن یزدانی بعد از 
ناکامــی در جام جهانی به میزبانی 
کرمانشاه، به نظر می رسد در وزن 

86 کیلوگرم جا افتاده اســت؛ 
درخشــش در انتخابی 

کشــتی  تیم ملــی 
آزاد همــه را بــه 

موفقیــت نابغه 
کشــتی ایران 
در مســابقات 
پاریس  جهانی 

امیدوار کرده است.
ناکامی در کرمانشاه

قهرمانی حســن یزدانی در 
المپیک 2016 افتخاری بزرگ 

برای جوان 22ســاله ای بود 
کــه جدیدتریــن »پلنگ 

جویبار« نــام گرفته بود. 
پســر محجوب شمال 
کشــور بعد از قهرمانی 

در مهمترین آوردگاه زندگی ورزشــی، 
خضوع و فروتنی را با خود داشــت. 
تصمیم عجیب او امــا خیلی ها را 
شگفت زده کرد. یزدانی که پیش از 
این در وزن 74 کیلوگرم 
می گرفــت،  کشــتی 
ریســک بزرگــی کرد و 
تصمیم گرفــت در وزن 
86 کیلوگــرم )12 کیلو بالاتر( 
کشــتی را ادامه دهــد. از همان ابتدا 
خیلی ها مخالف تصمیــم یزدانی 
بودنــد و اعتقاد داشــتند بدنش 
دچار افت می شــود. همه این 
عوامل سبب شــد تا انگیزه 
پسر پرتلاش جویبار بیشتر 
شود. نخستین مسابقاتی 
که او باید در 86 کیلوگرم 

روی تشــک می رفت، جهانی کرمانشاه در  سال 
گذشته بود. مســابقاتی که بزرگان کشتی دنیا 
در آن حضور داشــتند و ایران و آمریکا به فینال 
رسیدند. شکســت مفتضحانه یزدانی در فینال 
همه را به فکر فرو برد که چرا به پدیده کشــتی 
ایران اجــازه داده اند در یک وزن بالاتر کشــتی 
بگیرد. انتقادها از کادرفنی تیم ملی کشتی آزاد 
و حســن یزدانی بالا گرفت. نابغه جدید کشتی 
ایران اما پاســخی جز ســکوت و تلاش بیشتر 
نداشت. البته حمایت کادرفنی تیم ملی و مدیران 
فدراســیون را هم پشــت خود دید و با انگیزه 

مضاعف تلاشش را از سر گرفت.
درخشش در انتخابی تیم ملی

در رقابت های انتخابی تیم ملی کشــتی آزاد، 
یزدانی به قــدری با اقتدار جلــو رفت که هیچ 
حریفی نتوانست پشت او را به خاک بمالد. پسر 
محجوب جویبار روز جمعه با حضور مقتدرانه در 

انتخابی تیم ملی و قهرمانی در مسابقات جواب 
محکمی به انتقادها داشت و نشان داد پافشاری 
بر تصمیمش امری درست بوده است. حالا دیگر 
باید یزدانــی را در وزن 86 کیلوگرم تصور کنیم 
و در مســابقات جهانی 2017 امیــد به بازوان 
توانمندش ببندیم تا بار دیگــر برایمان افتخار 

بیاورد و روی سکوی قهرمانی بایستد.
در انتظار افتخارات جدید

قطعا مسابقات جهانی پاریس که در آینده ای 
نزدیک برگزار می شود، محلی برای قدرت نمایی 
مجدد یزدانی اســت. او بعد از المپیک روزهای 
سختی را پشت سر گذاشته و حالا برای اثبات 
دوبــاره اش در وزن جدید باید بهترین عملکرد 
را در مسابقات آینده داشته باشد. موفقیت در 
پاریس یزدانی را به جمع کشتی گیران ماندگار 
ایرانی می برد. این پســرِ حالا 23ســاله، زمان 
زیادی برای افتخارآفرینی هــای متوالی دارد؛ 
دوره ای که با قهرمانی المپیک آغاز شده و جای 
چند مدال جهانی و المپیک دیگر در ویترین او 

خالی است.

 حسن یزدانی در انتخابی تیم ملی اقتدارش را به رخ کشید

در انتظار افتخار جدید نابغه

یک روز بعد از بیانیه کی روش دبیرکل فدراسیون کنار رفت!

تصمیم بزرگ
 تاج: این تغییر به سود فوتبال و تیم ملی است

انتظار 11ساله به سر می رسد

ورزشگاه اختصاصی برای زنان
 معاون سازمان توسعه اماکن ورزشی: 200 میلیارد بودجه نیاز است

کیوسک

ماما، چه میلانی

روزنامه ایتالیایی »کوریره دلو اسپورت« با اشاره 
به حضور مامامیا در میلان تیتر »ماما، چه میلانی« 
را روی جلد بــرد. این روزنامه نوشــت: »اوبامیانگ 
در تیررس روســونری، ترکیب فوق العاده  ای متولد 

می شود.«

بله سبایوس به مادرید

روزنامه اسپانیایی »آس« تیتر »سبایوس به مادرید 
بله گفت« را منتشر کرد و در توضیح تیتر خود نوشت: 
»دنی ســبایوس به رئالی ها بله را گفتــه و به زودی 

تکلیف او با کهکشانی ها مشخص خواهد شد.«

شایعه روز

لغو انتخابات فدراسیون تیراندازی
بعــد از رأی دیوان 
عدالــت اداری مبنی 
انتخابات  ابطــال  بر 
فدراسیون تیراندازی، 
سیدمهدی  هاشمی از 
ریاست این فدراسیون 
کنار رفــت و مبینی 

سرپرســتی را برعهده گرفت. بعد از این اتفاقات 
مهدی  هاشمی درخواســت بررسی حکم دیوان 
را داد که حدود یک ماه پیــش دادگاه از طرفین 
دعوا که شامل  هاشــمی، دادگر و نماینده وزارت 
ورزش هستند، درخواست کرد نقطه نظرات خود 
را مطرح کنند. با توجه به این که حکمی که قرار 
است صادر شــود، باید مراحل طولانی طی کند، 
مهدی  هاشمی از دیوان عدالت اداری درخواست 
کرد تا دستور موقتی را صادر کند، مبنی بر این که 
انتخابات فدراسیون تیراندازی که قرار است 20 
تیرماه برگزار شــود، به تعویق بیفتد. البته هنوز 
مشخص نیست دیوان عدالت چنین حکمی را تا 
زمان انتخابات صادر خواهد کرد یا خیر، اما چنانچه 
این حکم بعد از انتخابات صادر شــود، انتخابات 
باطل خواهد شــد. پیش از این هم فدراســیون 
جهانی تیرانــدازی در مجمع ســالانه از حضور 
مبینی به عنوان سرپرست فدراسیون تیراندازی 
جلوگیری کرد، چون مهدی  هاشمی را به عنوان 
رئیس و نواب نوری را به عنوان دبیر فدراســیون 
می شناسد. فدراسیون جهانی با ارسال نامه ای به 
کمیته ملی المپیک خواستار گزارش دراین باره 
شده است که کمیته ملی المپیک نیز اعلام کرده، 

موضوع در دست بررسی است. 

آن سوی مرز

تکذیب جدایی کریم از المپیاکوس
کریم انصاری فرد فصل گذشته در تیم المپیاکوس 
روزهای خوبــی را گذراند اما این روزها شــایعات 
عجیبی درباره جدایی او از این تیم شنیده می شود. 
انصاری فرد  سال گذشته در لیگ اروپا و لیگ یونان 
عملکرد خوبی داشت و کادر فنی تیم یونانی بارها از 
عملکرد کریم ابراز رضایت کرده اند اما طی روزهای 
گذشته برخی رســانه های یونانی اقدام به انتشار 
اخباری مبنی بر جدایی این بازیکن و بی اعتمادی 
ســرمربی جدید المپیاکوس به او کرده اند که این 
موضوع با تکذیب انصاری فرد روبه رو شــده است. 
انصاری فــرد که این روزها در اردوی آماده ســازی 
المپیاکوس در بلژیک حضور دارد، جدایی اش از این 
تیم را تکذیب کرده و گفته تــا پایان قراردادش در 

المپیا باقی می ماند.

بازی رضائیان برای تیم بلژیکی
رامین رضائیان که برای تست دادن در تمرینات 
تیم اوســتنده بلژیک حاضر شــده بود، در بازی 
دوســتانه این تیم به میدان رفت. مدافع مغضوب 
پرسپولیس بعد از 4 جلســه تمرین با این تیم در 
بازی دوستانه با تیم استئائو بوکارستی رومانی به 
میدان رفت. رضائیان که برای پیوستن به اوستنده 
بلژیک نیاز به تأیید نهایی سرمربی این تیم دارد، در 
دیدار تدارکاتی دیروز جزو 11 بازیکن ابتدایی بود. 
رضائیان درحال حاضر به همراه اوستنده در اردوی 

آماده سازی این تیم در هلند به سر می برد.
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شهروند| برخی ستاره های فوتبال جهان ازجمله رایان گیگز، روبرت 
پیرس، روبرتو کارلوس، نیکولاس آنلکا، جورج بوآتنگ، دیوید جمیز به 
همراه رونالدینیو دیروز راهی پاکستان شدند و فوتبالی های این کشور را 
خوشحال کردند؛ سفری که به منظور ارتقای فوتبال این کشور انجام شده 

است.

نخستین بازی دوستانه
جمعی از ستاره های سابق فوتبال جهان که اکنون بازنشسته به حساب 
می آیند، صبح دیروز وارد اسلام آباد شدند و قرار است پس از اقامت کوتاهی 
در پایتخت پاکستان، عازم شهرهای کراچی و لاهور شده و در این شهرها 
اقدام به انجام بازی های دوستانه با تیم های محلی پاکستان کنند. این گروه 
که با رهبری رونالدینیو به پاکستان سفر کردند، دیروز عصر نخستین بازی 
دوستانه با تیم های محلی پاکستان را در شهر کراچی انجام دادند و این در 

حالی است که بازی بعدی این گروه در شهر لاهور خواهد بود.
هدف چیست؟

هدف پاکســتان از دعوت این گروه بین المللی از ستاره های فوتبال 
جهان، کمک به ارتقای فوتبال پاکستان و نیز تلاش برای اثبات امنیت 
و ثبات این کشور در سطح جهانی است. درواقع ارتش پاکستان میزبان 

ستارگان فوتبال جهان است و امنیت آنها را تضمین می کند. این هیأت 
بین المللی فوتبال همچنین قرار است ملاقاتی با ژنرال قمر جاوید باجوا، 
فرمانده ارتش پاکستان داشته باشد. همچنین قرار است جوایزی ارزنده از 
سوی سازمان های مختلف مردم نهاد در پاکستان برای رونالدینیو تدارک 

دیده شود.

 تلاش رونالدینیو، کارلوس، گیگز و...
برای پیشرفت پاکستان

ستاره های فوتبال در اسلام آباد


